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 واکنش دا ورزنی به نبود ایرانی ها 
در لیست بهترین بازیکنان والیبال

مهری رنجبر/ فدراســیون جهانی والیبــال، بازیکنان برتــر زن و مرد جهان در 
ســال ۲۰۲۱ را انتخاب کرد که اســم هیچ ایرانی در این لیست دیده نمی شود. 
فدراســیون جهانــی با بررســی لیگ ملت هــای والیبــال و المپیــک توکیو، ۱۰ 
بازیکن برتر زن و مرد جهان در ســال ۲۰۲۱ را انتخاب کرد که بین ۱۲ نفر اول 
مــردان، ۵ فرانســوی، دو روســی و دو برزیلی و یک بازیکــن آرژانتین، ایتالیا و 
ژاپن حضور دارند. آنتوان بریزارد، پاسور فرانسوی بهترین بازیکن مرد و کیم 
یئون کونگ کره ای هم بهترین بازیکن زن جهان در سال ۲۰۲۱ لقب گرفتند. 
یوکا ایشــیکاوای ژاپنی تنها بازیکن آســیایی حاضر در لیست بهترین هاست. 
محمدرضا داورزنی رئیس فدراســیون والیبال، نبود اسم بازیکنان ایران بین 
بهترین هــای دنیا را نگران کننده نمی داند. او به خبرنگار »ایران« گفت: »این 
قضیــه، اصــاً نگران کننده نیســت. مگر اســمی از بازیکنان بزرگ لهســتان و 
امریکا در این لیســت هســت؟ این قضیه به دلیل محدودیتی اســت که برای 
انتخاب بهترین ها هست. به هر حال انتخاب ۱۲ بازیکن از بین ۲۰۰ نفر سخت 
اســت و باید شــاخص ترها را بنویسند. البته که ایشــیکاوا بازیکن اثرگذار ژاپن 
انتخاب شده، هرچند ژاپن به جمع ۴ تیم اول المپیک نرسید.« به گفته رئیس 
فدراســیون والیبال بهترین ها از جمــع بازیکنان اثرگذار تیم ها در مســابقات 
مهــم ســال۲۰۲۱ انتخــاب شــده اند: »لیگ جهانــی و بازی هــای المپیک، دو 
اتفاق مهم سال ۲۰۲۱ بوده که بازیکنان اثرگذار تیم های ملی کشورها انتخاب 
شده اند، نبود اسم بازیکنان ایرانی بین آنها نشان دهنده ضعف بازیکنان ما 
نیســت. آنتوان بریــزارد، اروین انگاپث، جینا گربنیکــوف، ژان پاتری بارتلمی 
چیننیزه فرانســوی، لوســیانو د ســکو آرژانتینی، ماکســیم میخایلــوف و ایوان 
یاکولوف  روسی، الســاندرو میچیلتتو ایتالیایی، ریکاردو لوکارلی و برونو رزنده 

برزیلی و یوکا ایشیکاوا ژاپنی ۱۲ مرد برتر والیبال سال ۲۰۲۱ هستند.

جدال هندبال با عربستان برای صدرنشینی
تیــم ملی هندبــال امروز در 
در  خــود  مســابقه  ســومین 
رقابت هــای قهرمانی آســیا 
ســاعت ۱8:3۰ بــه مصــاف 
عربستان می رود. شاگردان 
مانوئــل فرناندز بعــد از برد 
3۲- ۱۰ مقابــل اســترالیا در 
بازی نخست و برد 4۲ - ۲9 
برابــر هنــد در بــازی دیروز، 
حســاس ترین  در  امــروز 
پیــکار که برای صدرنشــینی 
گروه اســت باید با عربستان 

میزبان بازی ها رقابت کنند. محمدرضا رجبی، کاپیتان ســابق تیم ملی که 
بارها برابر این تیم به میدان رفته، درباره این مسابقه به خبرنگار »ایران« 
گفت: »این دیدار حساس ترین بازی برای ما در این مرحله است. عربستان 
میزبان این دوره اســت و البته از تیم های خوب آســیا، بنابراین کار ســختی 
مقابل آنها داریم ، گرچه قدرت تیم عربستان از ما بیشتر نیست و حریفی 
نیســت که نتوانیم آن را شکســت دهیم، فقط اینکه میزبان اســت ممکن 
اســت کار ما را ســخت تر کنــد. اگر بازی خودمان را انجــام دهیم این تیم را 
شکســت می دهیم و به عنوان سرگروه راهی دور بعد می شویم.« بنابراین 
با توجه به داشــته های تیم ملی امکان برد ایران برابر عربســتان زیاد است 

به شرط آنکه بتوان دفاع مستحکمی برابر مهاجم های آنان ایجاد کرد.

دیدار رضازاده با صالحی امیری
حســین رضازاده رئیس ســابق فدراســیون وزنه برداری بــا رئیس کمیته 
ملــی المپیــک و معــاون توســعه و قهرمانــی وزارت ورزش و جوانــان 
دیدار کرد. او در خال برگزاری مراســم درگذشــت محمدرضا یزدانی - 
رئیس اســبق فدراســیون های والیبال و کشــتی - با رضا صالحی امیری و 
محمد پولادگر دیدار و در خصوص شــرایط بد فدراسیون گفت وگو کرد. 
رضازاده که یکی از گزینه های سرپرســتی فدراســیون وزنه برداری بشمار 

می رود،خواستار مشخص شدن سریع تر وضعیت این فدراسیون شد.
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رونمایی از سردیس طاهریان در کمیته ملی المپیک
بالاخره پس از رونمایی از ســردیس پیشکســوتان و المپیکی های مرد، نوبت 
تجلیــل از زنــان تأثیرگــذار در عرصــه ورزش هــم رســید. دیــروز کمیته ملی 
المپیــک مثل دیگر موارد، برگزارکننده این مراســم بود و این بار از ســردیس 
طاهره طاهریان رونمایی شــد؛ از چهره ای که 3۵ سال پیش و درست بعد از 
شروع تجلیل از چهره های ماندگار پیگیر بود تا برای همکارانش و آنهایی که 

زحمت زیادی برای ورزش زنان ایران کشیده اند، صورت بگیرد.
ســیدرضا صالحــی امیــری رئیس کمیتــه ملی المپیــک دیروز با مراســم 
تجلیل و رونمایی از ســردیس طاهره طاهریان که نایب رئیس اش محسوب 
می شــود، این اتفاق را رقم زد. طاهریان امیدوار اســت این رویه ادامه داشته 
باشــد: »مــن از ســال ۷۱ که تجلیــل از چهره های ماندگار شــروع شــد، خیلی 
رایزنی کردم که چرا از ورزشی ها تجلیلی نمی شود و همان موقع به من گفتند 
این کار باید در سیستم ورزش انجام شود و حالا بعد از 3۵ سال بالاخره این 
اتفــاق به همت صالحــی امیری افتاد. امیــدوارم این کار ادامه دار باشــد تا از 
زحمات آنهایی که برای ورزش زنان در استان ها کار کرده اند، قدردانی شود، 
چــرا که شــرایط زنان مثل مــردان نیســت و در واقع آنها هیچ وقــت نفر اول 

نبوده اند. امیدوارم به زنان هم اندازه مردان توجه شود.«
در ایــن مراســم صالحــی  امیــری و کیکاووس ســعیدی رئیــس و دبیر کل 
کمیتــه ملــی المپیــک، علی رغبتــی، علی دادگــر، مجید شایســته و علیرضا 
رحیمــی )اعضای هیــأت اجرایــی(، محمدرضــا داورزنی رئیس فدراســیون 
والیبــال و نفراتی چون ســعید فائقی، مهــدی علی نژاد، نصرالله ســجادی و 
حســن طباطبایی حضور داشــتند. صالحــی امیری در این مراســم طاهریان 
را نفــر اول زنــان تأثیرگــذار ورزش ایــران معرفی کــرد و گفت: »همــواره بین 
زنــان تأثیرگــذار ورزش ایران اســم خانم طاهریان می درخشــد و من بارها او 
را بانــوی اول ورزش ایــران نامیدم . او همواره دنبال توســعه ورزش زنان بود. 
زنان ایران زمین همواره منشأ غرور و عزت کشور بوده، هستند و خواهند بود. 
اگر طاهریان در ورزش ایران درخشــید در کنارش یک خانواده موفق حضور 
داشــتند. ورزشــکاران و قهرمانــان زن باید بداننــد افرادی در ورزش ســختی 
زیادی کشــیدند تا آنها امروز به این جایگاه و ســکو برسند و باید قدردان آنها 
باشند.« در این مراسم تمبر چهره طاهره طاهریان هم چاپ شدکه مسئولان 

حاضر در جلسه آن را امضا کردند.

 پنجشنبه 30 دی 1400 
 سال بیست و هفتم

 شماره 7829 

ë چطور شد به بسکتبال روی آوردید؟
بایکس: من از بچگی بسکتبال را دوست داشتم 
و همیشه یک توپ بسکتبال در دستم بود. عاقه ام 

به بسکتبال از ۷،8 سالگی شکل گرفت.
آمینو: مــن و برادر کوچکم از نظر ســنی نزدیک 
بودیم، یک لیگ بســکتبال محلی نزدیک ما برگزار 
می شــد، می رفتیــم آنجــا و بــا بچه هــای بزرگتــر از 
خودمان بــازی می کردیم. این یک خوش شانســی 
برای ما بود که چنین جایی نزدیک ما بود. ما از سن 
پایین حدود 3 و 5 سالگی شروع به بازی کردیم و از 
آن لذت بردیم. بســکتبال برای ما این طوری شروع 

شد.
ë  .بســکتبال امریــکا پــر از چهره هــای بــزرگ اســت

اسطوره های شما کدامیک هستند؟
آمینــو: در زمــان نوجوانــی طرفدار ســتاره هایی 
مثل تریســی مک گریدی و کوین گاردنر بودم، کمی 
که بزرگتر شــدم لبران جیمز. اما تریسی و گاردنر دو 

بازیکن محبوب من هستند.
بایکس: وقتی جوان تر بودم، الن آیوِرســان برای 
من بهترین بود. از همه تکنیک های بازی او خوشم 
می آمد و پیش خودم احســاس کــردم که می توانم 
من هــم روزی مثل او باشــم. به خاطــر همین تنها 
بازیکنی که در دوران نوجوانی به او به عنوان بهترین 

نگاه می کردم، آیورسان بود.
ë شرایط در تیم ملی چطور بود؟

آمینو: تیم ملی نیجریه را واقعاً دوست دارم. در 
واقع اولین تیمی است که من و برادرم شانس بازی 
کــردن در آن را پیــدا کردیم. ما نیجریه را برای اولین 
بــار به المپیک رســاندیم که یک اتفــاق فوق العاده 
بود. ســپس به دو المپیک دیگر هم رفتیم. بازی در 
تیم ملی کشورم باعث افتخارم است، بویژه که پدرم 

و خانواده ام هم به این موضوع افتخار می کنند.
*بایکس هیچ گاه موفق به پوشیدن پیراهن تیم 

ملی امریکا نشده است.
ë  تفاوت بسکتبال ایران و امریکا زیاد است، چرا ایران

را انتخاب کردید؟
بایکــس: من چند نفــری را کــه قباً اینجــا بازی 
کرده بودم، می شــناختم. پیش خودم فکر کردم که 
جالــب اســت اینجا بیایــم و بتوانم شانســم را برای 
بازی در کنار آنها امتحان کنم. از طرفی چند ایجنت 
هم گفتند که ایران لیگ خوبی دارد و هنوز هم جای 

پیشرفت دارد.
آمینــو: مــن شــناخت کافــی از بســکتبال ایــران 
داشتم. وقتی که کوچ )coach( شاهین طبع پیشنهاد 
داد، چــون از قبل با هم آشــنا بودیم، قبول کردم که 
بــه اینجا بیایم. در واقع پیشــنهاد را بررســی کردم و 
چند نفری را که قباً اینجا در ایران بازی کرده بودند 
هم می شــناختم. آنها تجربه خیلی خوبی در اینجا 
داشــتند. بنابراین اشــتیاق داشــتم که بیایــم و بازی 

کنم. تا حالا هم اوقات خوبی در ایران داشته ام.
ë  دوایت! برای آمدنت به ایــران، پری پتی )بازیکن

امریکایــی شــهرداری گــرگان( چقــدر روی آمدنــت 
تأثیرگذار بود؟

بایکــس: یکــی از دلایل اصلــی ام بــود. او اینجا را 
دوســت دارد و بــا تیمــش هــم به قهرمانی رســیده 
اســت. بنابراین پری پتی نقش زیــادی در آمدنم به 

ایران داشت.
ë از کار کردن با مهران شاهین طبع راضی هستید؟

آمینو: قطعاً. من سال گذشته برای او بازی کردم 
و از قبــل هم که با او آشــنا بودم. یکــی از کارهایی که 
او همیشــه انجام می دهد، این اســت که می خواهد 
مطمئن باشــد اوضاع از همه نظر برای شــما اوکی 
اســت، می خواهد که حال بازیکنانش خوب باشــد. 
همیشه مراقب بازیکنان است، به همین دلیل وقتی 
با او کار می کنی احســاس نمی کنی که در یک کشور 
خارجی هستی چون کسی را داری که می دانی واقعاً 
مراقب تو و منافع تو است و این نکته خیلی مهمی 
اســت. او همیشــه توجه و تعهد صادقانه را به شما 
نشــان می دهــد. او واقعاً عاوه بر مربــی، یک رفیق 

خوب است.
ë  آن کیفیــت  و  ایــران  بســکتبال  دربــاره  نظرتــان 

چیست؟
آمینو: الان رقابت در صدر جدول بسیار سنگین 
اســت. تیم های بالانشــین واقعاً قدرتمند هســتند. 
هرچــه بازی هــا جلوتــر مــی رود، حــس می کنم که 
رقابت ها سنگین تر هم می شود. این موضوع لیگ را 
جذاب تر می کند. بازیکنان ملی پوش زیادی هم در 
تیم های بزرگ و بالانشــین بازی می کنند. از طرفی 
بســکتبال در ایــران محبوب اســت و تیم هایی مثل 
مهرام، شــیمیدر، گرگان و آبادان هواداران بســیاری 

دارند.

آمینو: 
 ایران متفاوت تر از 

شنیده هاست
 شاهین طبع یکی از دلایل 
اصلی آمدنم به اینجا بود

بایکس: 
 مردم درباره ما کنجکاو هستند

 حامد حدادی شخصیت 
بزرگی دارد

پریسا غفاری
خبرنگار

آلاده آمینــو و دوایت بایکس، بازیکنان خارجی تیم 
بســکتبال شــیمیدر در روزهایی که زمســتان حسابی 
خودنمایــی کــرده و شــاهد کاهــش نســبتاً زیــاد دما 
هســتیم، به دفتــر روزنامه ایــران آمدنــد و در دقایقی 
کــه در تحریریه بودند، باعث شــکل گیری جوی ویژه 
شــدند. در همان بدو ورود، قد بلندشان جلب توجه 
کــرد و پــس از آن با شــوخی ها و تعریف های شــان از 
ایران، گرمــای خاصی به تحریریه بخشــیدند. آمینو 
نیجریه ای الاصــل که سال هاســت در امریکا اقامت 
پشت ســر  را  ایــران  در  حضــور  ســال  دومیــن  دارد، 
می گــذارد؛ بازیکــن 2 متــر و 8 ســانتیمتری که فصل 
گذشته در شــهر بسکتبال دوست گرگان بود و امسال 
بــه شــیمیدر منتقــل شــده اســت. او کــه خاطــرات 
خوشی از شــهر گرگان دارد، امســال به همراه مهران 
شاهین طبع به تهران آمده تا سرمربی سابقش را تنها 
نگذاشته باشد! اما دوایت بایکس که نخستین سال 

حضــور در کشــورمان را تجربه می کنــد، رزومه ای 
قوی تر دارد. او در ســطح اول بسکتبال امریکا 

حضــور داشــته و بــازی در NBA را تجربه 
کرده است. بسکتبالیســت یک متر و 

91 ســانتیمتری در مقطعــی همبازی 
کوبــی برایانت فقیــد در تیم مطرح 
و مدعــی لس آنجلــس لیکــرز هــم 

بوده اســت. در هر حال این دو بازیکن 
34 و 32 ســاله توجــه شــیمیدری ها را جلــب 

کردنــد تــا بــرای قهرمانی بــه این تیــم کمک 
کنند. این دو معتقدند تهران شــهری دوست 
داشتنی و البته تأکید کردند که ترافیکش واقعاً 
آزاردهنــده اســت. آنها کــه عاشــق غذاهای 

ایرانی شــده اند، در این مصاحبه امریکایی ها 
را برای سفر به کشورمان ترغیب و تشویق کردند. 

پیشنهاد می کنیم گفت وگوی خواندنی »ایران« با 
آمینو و بایکس را بخوانید.

نود دقیقه گفت وگوی متفاوت با بسکتبالیست های امریکایی شیمیدر

بایکس و آمینو:
 به امریکایی ها پیشنهاد می کنیم 

به ایران  بیایند

بایکــس: مــن کــه تــا حــالا فقــط ۷ بــازی انجام 
داده ام. چیزی که تا اینجا متوجه شــده ام این است 
کــه رقابت زیــاد و هیجان انگیز اســت. من دوســت 
دارم در سطح بالا رقابت کنم. این نکته ای است که 
در نهایت باعث خاص بودن ما می شود، تاش مان 
را می کنیــم کــه به قهرمانــی برســیم. مطمئنم که 
خیلی زود شــناخت کافی پیدا می کنــم و با تیم ها و 

بازیکنان بیشتر آشنا می شوم.
ë را دوست دارید؟ NBA کدام تیم در

آمینو: معمولاً من طرفدار هر تیمی هســتم که 
بــرادرم در آن بــازی می کنــد. امــا مــن از طرفداران 
آتانتا هستم و از طرفی لبران را خیلی دوست دارم، 

بنابراین طرفدار لیکرز و آتانتا هستم.
بایکس: من طرفدار لبران جیمز هستم به خاطر 
همیــن لبــران و لیکــرز را دوســت دارم. البته خودم 
اهل میلواکی هســتم و آنجا قهرمانی هم به دست 
آورده ام. بنابرایــن کمی هم ریشــه طرفداری از تیم 

زادگاهم را دارم.
ë نظرتان راجع به کوبی برایانت چیست؟

بایکــس: کوبی برایانت، یک انســان خاص بود. 
من لقب اســطوره را به او می دهم. برای من افتخار 
بود در تیمی بازی کنم که او هم حضور داشت. البته 
او آن ســال مصدوم بود و من هیچ وقت نتوانســتم 

کنــارش بازی کنم. کوبی روی زندگی ما تأثیر زیادی 
گذاشت، شاید هم روی زندگی خیلی از امریکایی ها.
آمینو: من هم همین طور، او را اسطوره می دانم. 
من این شــانس را داشــتم کــه با تیم ملــی نیجریه 
مقابــل کوبی در المپیک بازی کنــم. در همان بازی 
فهمیدم که از بازی کــردن مقابل او می توان خیلی 
چیزهــا یــاد گرفــت. امیــدوارم روحــش در آرامش 
باشــد. حتی مرگ او هم خیلی مرا تحت تأثیر قرار 
داد. واقعاً تکان دهنده بود. آن اتفاق به من یادآوری 
کرد که زندگی چقدر کوتاه اســت. اینکه به اصطاح 
خودمان )Carpe diem ( دم را غنیمت بشــمار و از 

لحظه و روزت لذت ببر.
ë  .بازی کرده اســت NBA دوایت! حامد حدادی در

چقدر از او شناخت داری؟
به نظــرم حامد بازیکنــی بااســتعداد و توانمند 
اســت و می تواند هر کاری با توپ انجام دهد. وقتی 
لیگ چین بودم، چند بازی مقابل هم بازی کردیم و 
او واقعاً قدرتمند است. نقش زیادی هم در تیمش 
داشــت. شــخصیت بزرگــی هــم دارد و در مجموع 

انسان فوق العاده ای است.
ë نظر خانواده تان در مورد آمدن به ایران چه بود؟

بایکس: راســتش در ابتدا خیلــی بابت آمدن به 
اینجا مطمئن نبودند. نگرانی هایی داشتند و به هر 

حال اخبار رسانه ها هم در این موضوع تأثیر داشت. 
البته من چندان به این حرف ها اهمیت ندادم چون 
چند دوست در ایران داشتم و با آنها صحبت کردم. 
اینهــا را بــه خانــواده ام گفتــم و اینکه اوضــاع خوب 

است.
آمینو: من ســال گذشــته هم اینجا بودم. من در 
لیگ کشورهایی مثل لبنان و ترکیه هم بازی کرده ام 
و خیلی نگرانی خاصی نداشتم. خانواده ام می دانند 
کــه خیلــی زود بــا همبازی هایم دوســت می شــوم. 
به خانواده ام گفته ام درســت اســت که ما سفرهای 
زیــادی کرده ایم اما ایران بــا آنچه گاهی در خبرها و 

تلویزیون می بینید و می شنوید، خیلی فرق دارد.
ë حالا نظر خودتان در مورد ایران چیست؟

آمینــو: دوست داشــتنی اســت و مــن تهــران را 
خیلی دوســت دارم. مردم خــوب و البته غذاهای 
خوبــی دارد امــا ترافیــک خیلــی زیاد اســت و من 
این را اصاً دوســت نــدارم. در ضمن از قبل کمی 
در مورد زبان فارســی می دانســتم. یک نفر به من 
یک سری چیزها یاد داد و اطاعاتی راجع به مردم 
و کشــور و چیزهایی شــبیه این به مــن داد. اما الان 
شــناخت بیشــتری نســبت بــه ایــران دارم. من در 
گــرگان هــم که بــودم فقط به باشــگاه و ســپس به 
اتاقم می رفتم و خیلی وقت نداشتم تا بگردم و با 

فرهنگ و محیط آشنا شوم.
بایکس: به نظر من هم کشــوری دوست داشتنی 
اســت. من خیلی وقت نیســت که اینجا هســتم اما 
حس خوبی دارم. راحت هستم، غذاهایی که به آن 
عادت داشــتم را اینجا هم می خورم. در کل از آنچه 

اینجا دارم و اتفاق می افتد، لذت می برم.
ë آیا دلتنگ خانواده و فرزندان شده اید؟

آمینــو: دلم برای دخترانم تنگ شــده اســت اما 
اینجا احساس غربت ندارم.

تمــاس  طریــق  از  البتــه  صددرصــد.  بایکــس: 
تصویری دائم با آنها در ارتباط هســتم. گرچه وقتی 
نمی توانی آنها را کنار خودت داشــته باشــی دلتنگ 

می شوی.
ë کدامیک از غذاهای ایرانی را دوست دارید؟

آمینو: من خورشت فسنجان را دوست دارم. در 
هتل المپیک خوردم و خیلی خوش طعم بود.

بایکــس: مــن بیشــتر پاســتا خــورده ام. پاســتای 
چیکــن آلفردو غــذای محبوب من اســت. اما خب 
کبــاب هم خــورده ام که خیلی خوب اســت. جوجه 
کباب و شیشــلیک. اما پاستا انتخاب همیشگی من 

است.
ë  دوســت صمیمی تــان در شــیمیدر کــدام بازیکن

است؟
آمینو: تعدادی از بچه ها که ســال قبل در گرگان 
با هم همبازی بودیم امســال به شــیمیدر آمده اند. 
بنابراین بیشــتر با آنها ارتباط دارم. البته الان بیشتر 
با دوایت هستم چون می توانیم راحت با هم حرف 

بزنیم و وقت بگذرانیم.
بایکس: من هنوز با همه آشنا نشده ام. اما آنها را 
هر روز در تمرین می بینم و با هم شــوخی می کنیم. 
الان سعی می کنیم بیشتر با هم آشنا شویم تا کم کم 
صمیمی تر شــویم. من هم در حال حاضر بیشتر با 
آلاده هســتم و تــازه دارم با بقیــه روابط صمیمی تر 

می سازم.
ë تاکنون رفتار مردم با شما چطور بوده است؟

بایکــس: در مورد ما یک مقدار کنجکاو هســتند. 
انــگار ما را از قبل می شناســند یا احســاس می کنند 
کــه می شناســند و به ما نــگاه می کنند. ایــن را درک 
می کنیم که نگاه ها به ســمت ما بیشــتر است چون 
کمی متفاوت هستیم. اما خیلی چیز عجیبی نیست 
کــه بخواهم در مورد آن صحبت کنم. واقعاً موردی 

که اذیتم کرده باشد، ندیده ام.
ë  اگر از ایران بروید آیا پیشنهاد می دهید کسی به ایران

بیاید؟
آمینو: تجربه من تا اینجا بسیار خوب بوده است. 
بنابرایــن به آنهــا می گویم که حتماً به ایــران بروید. 

بازیکنان را هم تشویق می کنم که به اینجا بیایند.
بایکس: الان همه چیز خوب و در مســیر درست 
پیش مــی رود. اما تا پایان فصل خیلــی باقی مانده 
اســت. ولی اگر همه چیز همینطور که تــا الان بوده، 
پیش برود قطعاً اگر بازیکنی از من راجع به آمدن 
به ایران بپرســد، چیزی جز تعریف و تمجید از 
ایران نمی گویم و حتماً به او پیشنهاد بازی در 

اینجا را می دهم.
ë  باید در نیمه نهایی لیــگ با تیم پری

پتی )شــهرداری گرگان( بازی کنید. 
مصاف با پتی چطور خواهد بود؟

بایکــس: قطعاً جالــب خواهد 
از یــک شــهر هســتیم و  بــود. مــا 
بــازی  هــم  مقابــل  دبیرســتان  در 
می کردیــم، امــا خیلــی وقــت اســت کــه 
روبــه روی هم نبوده ایــم و این بــازی برایم هیجان 

انگیز است.
آمینــو: بــرای گــرگان آرزوی موفقیــت می کنــم 
امــا من الان در شــیمیدر هســتم و بــرای تیم خودم 

را  همیــن  فقــط  می جنگــم. 
می توانــم بگویــم 

)با خنده(.

 عکس ها: 
نعیم احمدی/ ایران


